
Zápisnica zo 7. zasadnutia Výboru Mestskej časti 5 (VMČ 5) zo dňa 14.12..2023 

 

Prítomní:  Holeček Jaroslav  

       Krištofík Miloš 

       Mráz Rastislav 

Praženka Marián 

       Puschenreiter Marcel  

Šoganová Jana  

       Vavrová Tatiana 

Ospravedlnený: Galia Matúš 

Neprítomní:  Hric Stanislav 

Kováč Martin 

Hostia:   1 občan z MČ 5 v zmysle prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Informácia o odpovediach na požiadavky a o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

3. Rôzne 

4. Prijatie uznesení a záver      

 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

P. Holeček, predseda VMČ 5, privítal všetkých prítomných členov VMČ 5 a predstavil program 

zasadnutia. Navrhnutý program bol schválený 

Hlasovanie o programe zasadnutia: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

K bodu 2 - Informácia o odpovediach na požiadavky a o plnení uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí 

P. Holeček informoval o plnení úloh, ktoré mu vyplývali z minulého zasadnutia: 

● K úlohe „pošle email na pani Koncošovú so žiadosťou o zasielanie odpovedí“ 
informoval, že po mimoriadnom zasadnutí MsZ osobne tlmočil p.prednostke 
problém, že nie na všetky naše požiadavky zo zasadnutia VMČ 5 sme dostali 
odpoveď. Pani prednostka prisľúbila preverenie tejto skutočnosti a v prípade, že 
v budúcnosti by k takémuto stavu opätovne prišlo, je potrebné sa obrátiť priamo na 
ňu. Je tiež treba konštatovať, že nám následne boli zaslané odpovede MsÚ na všetky 
dovtedy nezodpovedané požiadavky. 



 
● K úlohe „pošle list na spoločnosť Arriva, aby upozornili vodičov autobusu, nech 

nevykonávajú potrebu v blízkosti konečnej autobusovej zastávky“ p.Holeček 
informoval, že mail bol odoslaný a dňa 14.12.2023 sa v spoločnosti Arriva uskutočnilo 
jednanie za účasti generálneho riaditeľa Arriva Trnava p.Nemca,  vedúceho strediska 
Trnava a p.Hubinskej, asistentky riaditeľa a p.Holečka. Vedúci strediska informoval, že 
najneskôr od februára budúceho roka bude opäť v prevádzke pohostinstvo na otočke 
autobusu a majú s jeho prevádzkovateľkou dohodnuté, že s Arrivou podpíše dohodu 
o možnosti využívania WC v tomto pohostinstve. Čo sa týka štartovania autobusov 
v skorých ranných hodinách, prisľúbili, že upozornia vodičov na túto skutočnosť, no 
neprisľúbili, že to bude úplne možné, pretože autobusy by zostali nevykúrené. 

Na zasadnutí VMČ 5 bolo dohodnuté, že budeme situáciu monitorovať a v prípade 
nezlepšenia vyvoláme na Arriva-e ďalšie jednanie. 
 

● Nedoriešená zostala tiež úloha z minulého zasadnutia, kde p.Krištofík a p. Praženka 
žiadali o zmenu a prekreslenie Odbočovacích pruhov na Tamaškovičovej ulici. Pán 
Krištofík vyvolá k tejto požiadavke stretnutie s vedúcim odboru dopravy. 

 

Ďalej si prítomní členovia prešli zaslané odpovede z MsÚ k požiadavkám z predošlých 
zápisníc: 

● Zrkadlo na križovatke ulíc Šípová a Bulharská bolo osadené. 

● Zrkadlo na ulici Bočná bolo osadené. 

● Zvalená značka na križovatke Nerudova a Bratislavská bolo opravená 

● Orez lipy v areáli MŠ Narcisová sa neplánuje. Podľa vyjadrenia mesta orez líp problém 

s opadávaním semien a listov nevyrieši 

● Problém s piknikovým sedením v školskom areáli Limbová bude výbor mestskej časti 

v jarných a letných mesiacoch monitorovať a v prípade, že problém s rušením okolostojacich 

domov a záhrad bude pokračovať, zaujmeme k tomuto problému nové stanovisko 

● Natiahnutie nového povrchu na prístupovej ceste v areáli MŠ Limbová. Pán Gallia preverí na 

riaditeľstve školy, či bola oprava cesty zahrnutá do plánu investícií školy pre budúci rok. 

● Vybudovanie chodníka a vyznačenie priechodov pre chodcov na križovatke Bratislavská-

Coburgova ul. – dostali sme odpoveď, že trasovanie chodníkov a vyznačenie priechodov pre 

chodcov bude realizované v rámci stavby cyklotrasy na Bratislavskej ceste. P.Krištofík 

upozornil, že na Bratislavskej ceste nie je možné budovať cyklotrasu, pretože sa jedná o cestu 

1.triedy.  

● Súčasný stav vo výstavbe parkovacieho domu na sídlisku Linčianska - na výber dodávateľa 

prebehlo v predchádzajúcich 2 rokoch obstaranie najvhodnejšieho dodávateľa stavby formou 

„Yellow Fidic“ – t.j. formou dodávateľskej súťaže, kde si dodávateľ stavby priamo 

zabezpečuje projektovú prípravu stavby. Boli 2 uchádzači a to zhruba za 1,5 milióna Eur a 

druhý v poradí za zhruba 2,5 milióna Eur. Na základe rokovaní s víťazným uchádzačom sa 

cena za celkové dodanie stavby dostala na cenu skoro 3 milióny eur, čo mesto nemohlo 

akceptovať. Z tohto dôvodu mesto prehodnotilo a upravilo zadanie k súťaži a súťaž sa bude 

opakovať. MsÚ Trnava – odbor územného rozvoja a koncepcií má spracované nové zadanie, 

ktoré ešte v novembri 2023 posunie na odbor investičnej zástavby za účelom zopakovania 

obstarania dodávky predmetnej stavby. P. Holeček informoval, že výstavba parkovacieho 

domu nie je v rozpočte na r. 2024 a na r.2025 je v pláne len čiastka 60.000€.  

Členovia žiadajú informovať o stave vyhlásenia nového VO na montovaný parkovací dom na 

Ulici gen.Goliana. 

 



 

K bodu 3 - Rôzne 

● VMČ poukázal na nevhodnosť osadenia plastovej dlažby pre nevidiacich na nových 

betónových chodníkoch po rekonštrukcii parkoviska na Golianovej ul. 12. Po ich osadení 

vplyvom počasia a používania vznikajú vypukliny a tým i nebezpečná prekážka na chodníkoch. 

Navrhujeme do budúcnosti takúto plastovú dlažbu neosádzať. 

 

● Na VMČ bol predostretý problém prejazdu áut po bočnom chodníku pre peších na 

Golianovej 57. Vstupom áut na chodník okrem znečistenia chodníka sa poškodzuje i trávnik. 

Žiadame mesto o zamedzenie vstupu na chodník príp. o kontrolu prejazdu áut po chodníku 

zo strany mestskej polície. 

Hlasovanie: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

● Členovia VMČ 5 viedli diskusiu k stavu revitalizácie vnútroblokov na sídlisku Linčianska. 

Všetci  vyjadrujú vysokú prioritu tejto investičnej akcie na realizáciu v roku 2024. Prosíme 

o priebežné informovanie k jej stavu. 

Hlasovanie: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

● Členovia VMČ 5 vyjadrili nespokojnosť so zberom spadnutých listov v celej mestskej časti 

Trnava-juh. Žiadame mesto o vyjadrenie, kedy, kým a akým spôsobom bude zber listov 

zorganizovaný a na nasledujúce roky žiadame, aby sa zber lístia v našej mestskej časti 

vykonával skôr. 

Hlasovanie: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

● Na 3.zasadnutí VMČ 5 dňa 23.03.2023 sme na základe sťažnosti občanov poukázali na 

neriešenie situácie s odtiahnutím vraku na ul. Gen. Goliana. K tomuto sme dostali od mesta 

vyjadrenie, že na probléme s odtiahnutím vozidiel sa pracuje a prebieha výber odťahovej 

služby. Keďže situácia nie je stále doriešená, žiadame mesto o informáciu, ako bude do 

budúcnosti zabezpečené odtiahnutie nefunkčných vrakov vozidiel na území mesta Trnava. 

Hlasovanie: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

● Členovia VMČ 5 na základe žiadosti občanov a po obhliadke ulíc žiadajú do plánu opráv 

povrchu ulíc , príp. chodníkov pre rok 2025 zaradiť ulice Astrová, Ostravská a Bočná. 

Hlasovanie: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

● P.Krištofík navrhol, aby sa cyklotrasa na Vajslovej ulici realizovala až od Vlárskej ulice po 

Mikovíniho ulicu a ďalej do Modranky a aby sa Vajslova ulica od Vlárskej po Tamaškovičovu 

ulicu ponechala pre parkovanie vozidiel rodinných domov a obyvateľov obytného domu na 

Tamaškovičovej ul.6, ktorí inak nebudú mať parkovacie miesta. Cesta je v súčasnosti málo 

frekventovaná a doporučuje sa v budúcnosti osadiť značkou „prejazd zakázaný“.  Ulica je od 

spomínaného obytného domu po Šípovú ulicu jednosmerná.  

 

● P.Praženka navrhol (tak, ako to bolo už v minulosti) organizovať medzi základnými školami 

v meste Trnava turnaje v kolektívnych športoch. 

 

● P.Holeček informoval o odmenách pre členoch VMČ 5 z radov neposlancov. Bolo dohodnuté, 

že pridelená čiastka 326€ bude rozdelená podľa dochádzky na zasadnutia. 



 

● P.Holeček informoval o zasadnutiach mestského zastupiteľstva. Bolo dohodnuté (podobne, 

ako v r.2023), že zasadnutia VMČ 5 sa budú konať pravidelne vo štvrtok po zasadnutí 

zastupiteľstva. Termíny zasadnutí VMČ 5 pre rok 2024 sú nasledovné: 

 

o  15.02.2024 

o  02.05.2024 

o  27.06.2024 

o  19.09.2024 

o  31.10.2024 

o  12.12.2024 

 

K bodu 4 - Prijatie uznesení a záver      

P. Holeček zosumarizoval prijaté uznesenia a odporúčania. Poďakoval všetkým členom a prítomnému 

hosťovi za účasť na zasadnutí a poprial všetkým prítomným príjemné prežitie Vianočných sviatkov 

a šťastlivý a úspešný nový rok 2024. 

 

Zápisnicu napísal: Jaroslav Holeček 

 


